
Lapsella on oikeus saada rakkautta ja turvaa.

Sivu 1/2Papunet 

Lapsella on oikeus saada rakkautta ja turvaa. 

Lasten oikeudet 

Jokaisella lapsella on oikeus saada rakkautta ja turvaa. 

Jokaisella lapsella pitää olla nimi ja koti. 

Lapsella pitää olla vaatteita ja ruokaa. 



Sivu 2/2 Papunet 

Kun lapsi on sairas, hänen pitää saada hoitoa. 

Jokaisella lapsella on oikeus käydä koulua. 

Lapsella pitää olla myös vapaa-aikaa ja mahdollisuus leikkiä. 
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